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Z Á P I S 

z 14. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 23. 5. 2024 

od 9 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

          63 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

               (z toho 2 poslanci PS PČR) 

          26 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

               Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel MHMP 

             4 zástupci ředitele MHMP 

                                     24 ředitelů odborů MHMP  

                                                          14 ředitelů organizací HMP 

                        2 poslanci PS PČR (současně i členové ZHMP) 

                        3 hosté 

                      12 zástupců tisku 

 

CELKEM přítomných: 147 osob 

 

 

 

OMLUVENI: 

Mgr. Ing. Jaromír Beránek – od 10 do 11,30 

hodin 

Ing. Mariana Čapková, MBA – od 17 do 18 

hodin 

Mgr. Jakub Lepš, M.A. – od 14 do 15 hodin 

Ing. Ondřej Prokop – od 20,30 do 22 hodin 

Ing. Martin Sedeke – od 13,30 do 15 hodin 

MgA. Hana Třeštíková  

Dr.-Ing. Milan Urban – od 11,30 hodin na část 

jednání 

RNDr. Marcela Plesníková  

 

 

14. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9 hodin.   

 

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Jiří Ptáček a MgA. Kamila Matějková. 

 

 

http://www.praha.eu/
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Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Mgr. Jan Chabr 

2. člen  Václav Bílek 

3. člen  Magdalena Valdmanová 

4. člen  Mgr. et Mgr. Vladan Brož 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Mgr. Josef Nerušil 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností  

 

tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošínský, vedoucí oddělení veřejného práva a 

legislativy odboru LEG MHMP                                    

 

PRO: 55     PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada HMP na svém zasedání 

v pondělí dne 13. května stanovila „Návrh programu jednání 14. zasedání Zastupitelstva“, 

který členové ZHMP obdrželi e-mailem, a který byl zveřejněn se svoláním tohoto jednání 

ZHMP způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městu Praze. 

Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že Rada HMP na svém zasedání tento týden 

doplnila původní návrh programu o další materiály k projednání. Upravenou, Radou 

schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem. Doplněné tisky byly 

následně zpřístupněny občanům. 

Primátor hl. m. Prahy dále přítomné seznámil se skutečností, že Rada hl. m. Prahy 

se sešla ke svému mimořádnému jednání ještě ve středu 22. 5. a konstatoval, že na tomto 

jednání byl „Upravený návrh programu jednání“ rozšířen o nový bod, a to poř. č. 6, tisk Z 

– 12368 – „K auditům společného podniku „Nové Holešovice“. Předkladatelem tohoto 

tisku byl primátor hl. m. Prahy, a to na základě přijatého usnesení Rady HMP č. 1042, ve 

kterém mu bylo uloženo předložit k projednání na toto jednání Zastupitelstva problematiku 

auditu „Nové Holešovice“.  

 

K dozařazeným tiskům vystoupili tito členové Rady HMP: náměstek primátora Pospíšil, 

náměstkyně primátora Udženija, radní Kovářík, náměstek primátora Hlaváček 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupily tyto občanky HMP: Valerie Bromová, 

Ing. Marta Pakostová, Dana Křivánková Klisáková 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru 

kontrolního ZHMP Prokop, Nacher, Nekolný, předseda výboru pro správu majetku ZHMP 

Benkovič, Urban, radní Zábranský 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa (osvojil si návrh Valerie Bromové – občanky 

HMP) – zařadit bod „K Jednacímu řádu ZHMP“ jako první bod primátora HMP 

PRO: 36  PROTI: 0   ZDR. 10 

Bylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa a člena ZHMP Benkoviče – zařadit bod „Ke 

kultivaci veřejného prostoru na sídlištích a vytvoření Fondu pro budování parkovacích 

míst“ jako první bod radního Kováříka 

PRO: 20  PROTI: 4   ZDR. 24 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit bod „zákon o obcích“ jako poslední 

bod primátora HMP 

PRO: 26   PROTI: 0  ZDR. 26 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nekolného – zařadit bod „Koordinace dopravních 

uzavírek - prodloužení oprav Barrandovského mostu“ jako první bod I. náměstka primátora 

Hřiba 

PRO: 18   PROTI: 0   ZDR. 37 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Urbana – tisk Z – 12237 „k návrhu na projednání žádostí 

o prominutí dluhů (smluvních pokut) uplatněných HMP v návaznosti na nepředání 

pozemků zpět po skončení doby nájmu pro umístění restauračních zahrádek“ projednat 

v pevném čase od 17 hodin 

PRO: 57   PROTI: 0   ZDR. 1 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o celém návrhu programu jednání 

PRO: 60 PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

S programem jednání byl vysloven souhlas. 
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zastupitel Prokop 

  

ke změně Jednacího řádu Zastupitelstva hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12381 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  28        PROTI:  1        ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

Materiál uvedl člen ZHMP Prokop. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Kovářík, Kleslová, Tylová, předsedkyně 

výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, 

Urban, Nacher, předseda kontrolního výboru ZHMP Prokop. V rámci diskuse vystoupila 

Valerie Bromová – občanka HMP. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: 

Vodrážka, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, náměstkyně primátora 

Udženija, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek, 

předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke,  

 

Procedurální návrh předsedy kontrolního výboru ZHMP Prokopa – umožnit vystoupit 

Valerii Bromové – občance HMP v rámci probíhající diskuse členů ZHMP 

Pro: 34 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Procedurální návrh primátora HMP – diskusní příspěvek omezit časem max. 5 minut  

Pro: 37 Proti: 3 Zdr. 3 

Bylo přijato. 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Prokop, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení, které předložil člen ZHMP Prokop ve 

znění: 

„Zastupitelstvo hlavního města Prahy ukládá Radě hlavního města Prahy předložit novelu 

Jednacího řádu ZHMP a Etického kodexu člena ZHMP na příští jednání Zastupitelstva 

hlavního města Prahy 

Termín: 20. 6. 2024“ 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček. 
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primátor hl. m. Prahy 

  

k návrhu na zrušení pověření plněním některých úkolů pří řízení Městské policie hlavního 

města Prahy pro Ing. Eduarda Šustera a pověření plněním některých úkolů při řízení Městské 

policie hlavního města Prahy pro Mgr. Ludvíka Klemu 

 

  

   TISK:        Z - 12343 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   52       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/1 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. Poté se ujal slova Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – 

ředitel Magistrátu hl. m. Prahy. Následně vystoupil ještě Ing. Eduard Šuster – ředitel 

Městské policie Praha 
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Závěrem vystoupil primátor hl. m. Prahy, který přítomné seznámil s návrhem textu 

usnesení. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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primátor hl. m. Prahy 

  

k návrhu na poskytnutí dotace žadateli Městská část Praha 14 a k návrhu na úpravu rozpočtu 

vlastního hlavního města Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12192 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/2 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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primátor hl. m. Prahy 

  

k návrhu na úpravu rozpočtu výdajů vlastního hl.m. Prahy a poskytnutí účelových 

neinvestičních dotací městským částem hl.m. Prahy na zkoušky zvláštní odborné způsobilosti v 

r. 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12179 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/3 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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primátor hl. m. Prahy 

  

k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů a fondu zaměstnavatele Městské policie hl. m. 

Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12165 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/4 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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primátor hl. m. Prahy 

  

k návrhu na neodmítnutí pozůstalosti hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 12204 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/5 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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primátor hl. m. Prahy 

  

k auditům společného podniku „Nové Holešovice“ 

 

  

   TISK:        Z - 12368 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, předseda kontrolního výboru ZHMP 

Prokop, I. náměstek primátora Hřib, náměstkyně primátora Komrsková, Kordová 

Marvanová, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, Nepil, Nacher, 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Čižinský, předseda výboru pro 

územní rozvoj ZHMP Pek, Tylová, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský 

rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, předseda výboru pro dotační vztahy a 
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vztahy k městským částem ZHMP Bílek. V rámci diskuse vystoupil Robert Králíček – 

poslanec PS PČR.  

 

předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací 

ZHMP Rázga – vznesla dotaz k časovému limitu na diskusní příspěvek v délce max. 5 

minut. Reagoval primátor hl. m. Prahy. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nachera na zrušení časového limitu pro diskusní 

příspěvek v délce max. 5 minut 

Pro: 22 Proti: 4 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy, který zahájil bod: „Návrhy, připomínky a 

podněty občanů HMP. V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek 

primátora Hlaváček. 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

Po ukončení bodu byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“. 

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro energetiku ZHMP Chabra na přerušení tohoto 14. 

zasedání ZHMP a pokračování 2. mimořádného ZHMP do 14,35 hodin s tím, že poté se 

opět jednání členů ZHMP přesune do 14. zasedání ZHMP  

Pro: 42 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato.  

 

Následně bylo pokračováno v projednávání bodu Z – 12350, který byl na programu 2. 

mimořádného ZHMP. Po ukončení jeho projednávání se členové ZHMP vrátili 

k projednávání bodu v rámci tohoto 14. řádného ZHMP, a to k bodu: 
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primátor hl. m. Prahy 

  

k auditům společného podniku „Nové Holešovice“ 

 

  

   TISK:        Z - 12368 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                       PRO: 36         PROTI:  1        ZDRŽEL SE: 11    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/6 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda kontrolního výboru ZHMP 

Prokop, Scheinherr, I. náměstek primátora Hřib, Nacher, Kleslová. V rámci diskuse členů 
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ZHMP vystoupil Ing. Petr Witowski – předseda představenstva a generální ředitel 

Dopravního podniku hl. m. Prahy, a.s. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: 

Kordová Marvanová, radní Mazur, radní Zábranský, Nepil, předseda výboru pro rodinnou 

politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, předseda výboru pro strategické investice ZHMP 

Portlík, Vodrážka, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek 

 

Závěrečné slovo přednesl primátor hl. m. Prahy, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík navrhl do usnesení doplnit text ve 

znění:  

„Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

II. konstatuje, že bylo seznámeno s celou řadou informací vyplývajících z auditu 

společného podniku "Nové Holešovice"  

III. ukládá  

1. náměstkovi primátora doc. Ing. arch. Petrovi Hlaváčkovi  

1. sestavit pracovní skupinu za účasti jednoho zástupce za každou politickou stranu 

zastoupenou v ZHMP za účelem dohody o koordinovaném postupu vlastníků v rozsahu 

celého navazujícího území“ 

 

Přestávka 5 minut 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Tisk byl projednán v pevném čase 17 hodin 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na projednání žádostí o prominutí dluhů (smluvních pokut) uplatněných HMP v 

návaznosti na nepředání pozemků zpět po skončení doby nájmu pro umístění restauračních 

zahrádek 

 

  

   TISK:        Z - 12237 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 40         PROTI:  1        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/7 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Petr Bauer, Filip Dvořák – předseda Hospodářské 

komory Praha 1, Martin Blažíček, Dana Křivánková Klisáková, Miroslav Máša, Petr 

Moudrý, Monika Bubeníková, Tomáš Holub, Jitka Tutschová 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

Scheinherr, Drápalová, radní Zábranský, předseda výboru pro strategické investice ZHMP 

Portlík, I. náměstek primátora Hřib, předseda výboru finančního ZHMP Brož, předseda 

výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, Zajíček, Nekolný, Nepil, Nacher, předseda 
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výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, Kleslová, Čižinský, Freitas Lopesová. V rámci diskuse 

členů ZHMP vystoupil Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel Magistrátu hl. m. Prahy a Ing. 

Jan Rak – ředitel odboru hospodaření s majetkem MHMP. Dále v diskusi vystoupili tito 

členové ZHMP: Urban, radní Kovářík, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, radní 

Mazur, Zelenka, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovaci ZHMP Rázga 

 

Procedurální návrh radního Zábranského – přeřadit projednávání tisku Z - 11351 za 

aktuálně projednávaný tisk Z - 12237 

Pro: 46 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro energetiku ZHMP Chabra – pokračovat v jednání 

i po 19. hodině 

Pro: 33 Proti: 8 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Přestávka od 18,33 do 18,40 hodin 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro strategické investice ZHMP Portlíka – umožnit 

vystoupit Filipovi Dvořákovi (občanovi HMP a předsedovi Hospodářské komory Praha 1) 

Pro: 36 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Přestávka od 20,17 do 20,32 hodin 

 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík – navrhl doplnit do textu usnesení 

nový text ve znění:  

I.nesouhlasí s prominutím dluhu smluvních pokut uplatněných hl. m Prahou v návaznosti 

na nepředání pozemků zpět po skončení nájmu pro umístění restauračních zahrádek, 

jejichž přehled je uveden v příloze číslo 1 tohoto usnesení, pokud nedojde mezi hl. m. 

Prahou a dlužníkem k jiné dohodě 

Pro: 36 Proti: 5 Zdr. 5 

Bylo přijato. 

 

člen ZHMP Scheinherr – navrhl doplnit do textu usnesení nový text ve znění: 

II. zajistit dodržování smluvních vztahů v rámci agendy komerčních pronájmů veřejných 

prostranství 

Termín: ihned 

Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

člen ZHMP Scheinherr – navrhl doplnit do textu usnesení nový text ve znění: 

III. ukládá Radě hl. m. Prahy zajistit dostatečné personální kapacity odboru HOM pro 

zajištění agendy komerčních pronájmů veřejných prostranství 

Termín: 31. 8. 2024 

Pro: 30 Proti: 2 Zdr. 11 

Nebylo přijato. 
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předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík – navrhl doplnit k přijatému 

článku, jehož předkladatelem byl člen ZHMP Scheinherr 

v bodě II. ukládá Radě hl. m. Prahy  

1. předložit na prosincovém zasedání ZHMP návrh transparentního systému správy agendy 

restauračních zahrádek včetně systému efektivní kontroly smluvních ustanovení a jejich 

vymáhání, aby k 1. 1. 2025 mohl být uplatňován na území Pražské památkové rezervace 

totožný systém pro všechny provozovatele restauračních zahrádek 

2. předložit v prosinci na ZHMP komplexní návrh na řešení dosavadních smluvních 

závazků mezi hl. m. Prahou a nájemci restauračních zahrádek dle přílohy 1 včetně 

uložených pokut a pokut, které měly být uloženy 

Termín: prosinec 2024 

Pro: 28 Proti: 0 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Projednávání tisku bylo předřazeno: 

   56 

 

radní Zábranský 

 

k oznámení záměru městské části Praha 18 na prodej věcí z vlastnictví hlavního města Prahy, 

svěřených do správy městské části Praha 18, spoluvlastnického podílu k padesáti šesti 

bytovým jednotkám ve čtyřech bytových domech v k.ú. Letňany, předloženého podle § 18 odst. 

1 písm. a) obecně závazné vyhlášky č. 55/2000 Sb. hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut 

hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů 

 

Tisk stažen dne 14. 9. 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11351 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:          PRO: 47         PROTI:  0     ZDRŽEL SE: 0    Zmatečné 

   Opakované HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:       PRO: 52         PROTI:  0     ZDRŽEL SE: 0   

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/8 

Materiál uvedl radní Zábranský, který předložil doplňující návrh, jehož význam spočíval v 

tom, že záměr se nevztahuje pouze na prodej podílu k bytům, ale i prodej podílu na 

společných částech domu a na pozemcích, na kterých domy stojí 

 

V diskusi vystoupil občan HMP Michal Vlasák. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstkyně primátora Udženija, Vodrážka, 

Zelenka, Nepil, radní Kovářík, předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, 

výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf 
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Pozměňovací návrh radního Zábranského – do bodu I. schvaluje doplnit text: „….a tomu 

odpovídajících spoluvlastnických podílů na společných částech bytových domů a 

pozemků….“ 

Pro: 50 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    8 

 

I.náměstek primátora Hřib 

  

k návrhu smluvního zajištění spolupráce při vzájemném zajišťování dopravní obslužnosti 

veřejnou dopravou mezi Hlavním městem Prahou a Středočeským krajem a podmínkám 

úhrady finančního příspěvku na kompenzaci 

 

  

   TISK:        Z - 12252 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/9 

Materiál uvedl I.náměstek primátora Hřib.  

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    9 

 

I.náměstek primátora Hřib 

  

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parcelní číslo 1992/321 v katastrálním území Kbely do 

vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12236 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/10 

Materiál uvedl I.náměstek primátora Hřib.  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, I. 

náměstek primátora Hřib, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek, 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    10 

 

náměstek primátora Hlaváček 

  

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3204 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 14) a k návrhu 

Smlouvy o spolupráci k dané změně dle Metodiky spoluúčasti investorů na rozvoji území hl.m. 

Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11903 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 5    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/11 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   11 

 

náměstek primátora Hlaváček 

  

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3810/00 (fáze "návrh" + "OOP", samostatně 

pořizovaná změna) 

 

  

   TISK:        Z - 12016 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/12 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   12 

 

náměstek primátora Hlaváček 

  

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3780 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 29) 

 

  

   TISK:        Z - 12188 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 40         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/13 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   13 

 

náměstek primátora Hlaváček 

  

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3487 (fáze „návrh" + "OOP", vlna 26) 

 

  

   TISK:        Z - 12234 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 33         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 3    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/14 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   14 

 

náměstek primátora Hlaváček 

  

k návrhu na vydání Aktualizace č. 5 Zásad územního rozvoje hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12209 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 46         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/15 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, Čižinský 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   15 

 

náměstek primátora Hlaváček 

  

k návrhu na pořízení změny ÚP – P 89/2022 (fáze "podnět", vlna 48) 

 

  

   TISK:        Z - 12176 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/16 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální 

oblast ZHMP Mareš, náměstek primátora Hlaváček 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   16 

 

náměstek primátora Hlaváček 

  

k návrhu na pořízení změny RP „Územní plán zóny Anenská“ – Nástavba bytového domu U 

Dobřenských 3/268 (fáze „podnět", samostatně pořizovaný) 

 

  

   TISK:        Z - 12195 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 32         PROTI:  3        ZDRŽEL SE: 6    

 

 

   NEPŘIJATO                                                                            

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil Josef Schwarz – občan HMP. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, náměstek primátora Hlaváček, 

Čižinský 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Scheinherra – do původního textu usnesení doplnit nový 

bod IV. ve znění:  

„ukládá řediteli Institutu plánování a rozvoje jako zpracovateli změny regulačního plánu, 

aby v rámci zpracování návrhu změny navrhl zajištění průchodnosti bytového domu a 

umožnění pěšího propojení ulic U Dobřenských a Boršov mezi 7.00 a 22:00“ 

Pro: 26 Proti: 2 Zdr. 7 

Nebylo přijato. 
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Pozměňovací návrh náměstka primátora Hlaváčka (technický návrh) - z původního návrhu, 

který předložil do Rady HMP, provést výměnu přílohy č. 1 a přílohy č. 2 tak, aby se daly 

do souladu s materiálem, který byl předložen původně v Radě 

Pro: 46 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

   17 

 

náměstek primátora Hlaváček 

  

k návrhům na pořízení změn ÚP (fáze "podnět", vlna 47, skupina 2) 

 

  

   TISK:        Z - 12221 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   36       PROTI: 2       ZDRŽEL SE: 13    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/17 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zeman, předseda výboru pro národnostní 

menšiny ZHMP Knitl, předseda výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP Beránek, 

Tylová, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, Nepil, předseda výboru pro 

rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, náměstek primátora Hlaváček, předseda 

výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Čižinský 

 

K bodu vystoupil Tomáš Kaněra – starosta MČ Praha 22. 

 

předseda výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP Beránek – navrh přeřadit 

podnět 38/2023 z přílohy ke schválení do přílohy k neschválení 

Pro: 20 Proti: 6 Zdr. 13 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňovací návrh náměstka primátora Hlaváčka – doplnit do původního textu usnesení 

nový text ve znění:  

IV. ukládá  

2. náměstkovi primátora doc. Ing. arch. Petrovi Hlaváčkovi  

1. jako určenému členu Zastupitelstva hl. m. Prahy ke spolupráci při pořizování územně 

plánovací dokumentace, aby v rámci projednání návrhu změny ÚP na základě návrhu na 

pořízení změny P 38/2023, podal ve veřejném projednání připomínku k redukci plochy 

VV, a to v rozsahu aktualizovaného usnesení Zastupitelstva MČ Praha 22 č. UZ-8-2/24 a 

aktualizované podkladové studie v případě, že k této redukci nedojde již v rámci 

prověřování lokality zpracovatelem změny ÚP ve fázi zpracování návrhu 

Termín: průběžně 

Pro: 42 Proti: 0 Zdr. 10 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   18 

 

náměstek primátora Hlaváček 

  

k návrhu na pořízení změny ÚP – P 5/2023 a AZUR HMP č. 14 (fáze „podnět“, samostatně 

pořizovaná) 

 

 

  

   TISK:        Z - 12281 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  1        ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/18 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Michal Frauenterka – místostarosta MČ Praha 15, 

Mgr.A.Jiří Jindřich – starosta MČ Praha – Dolní Měcholupy 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, Čižinský, Tylová, náměstek 

primátora Hlaváček, Nepil 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Scheinherra – do původního textu usnesení doplnit nový 

text ve znění:  

IV. ukládá  

2. náměstkovi primátora doc. Ing. arch. Petrovi Hlaváčkovi  

1. zkoordinovat se Správou železnic, s.o. projekt vršovické drážní promenády, aby mohl 

být realizován před výstavbou VRT 

Termín: 31.12.2024 

Pro: 49 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

Doplňující návrh náměstka primátora Hlaváčka – do původního textu usnesení vložit nový 

text ve znění: III. požaduje koordinaci tratí VRT a jejich zázemí s dotčenými MČ za 

účelem minimalizace negativního dopadu těchto liniových staveb na rozvoji těchto 

městských částí 

Pro: 51 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   19 

 

náměstek primátora Hlaváček 

  

k návrhu obecně závazné vyhlášky hlavního města Prahy, kterou se mění obecně závazná 

vyhláška č. 55/2000 Sb. hl. m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění 

pozdějších předpisů – územní plánování a povolování stavebních i nestavebních záměrů 

 

  

   TISK:        Z - 12271 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, Čižinský, předseda výboru pro územní 

rozvoj ZHMP Pek, náměstek primátora Hlaváček 

 

náměstek primátora Hlaváček – navrhl přerušit tento tisk 

Pro: 49 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   20 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

  

k návrhu na poskytnutí dotací na základě Programu na podporu projektů ke zlepšení stavu 

životního prostředí hl.m. Prahy pro rok 2024 a k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. 

Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12231 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/19 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupila předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a 

pohřebnictví ZHMP Kubesa. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   21 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

  

k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů odboru OCP MHMP v kapitole 02 - Městská 

infrastruktura na rok 2024 a poskytnutí účelové neinvestiční dotace pro MČ na realizaci 

Reuse dne 

 

  

   TISK:        Z - 12199 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/20 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   22 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

  

k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů odboru OCP MHMP v kapitole 02 - Městská 

infrastruktura na rok 2024 a poskytnutí účelové neinvestiční dotace pro MČ Praha 8 na 

Libeňské reuse a komunitní centrum 

 

  

   TISK:        Z - 12212 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/21 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Nepil. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   23 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

  

k návrhu na poskytnutí individuální účelové neinvestiční dotace pro Toulcův dvůr, z. s., pro 

roky 2025 – 2029 

 

  

   TISK:        Z - 12293 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 49         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/22 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   24 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

  

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 155/319, 155/593, 155/594 a 156/15 v kat. ú. 

Stodůlky včetně vodního díla „Suchý poldr Malá Řepora“ do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12167 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/23 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



20 

 

 

   25 

 

náměstek primátora Pospíšil 

  

k záměru odboru investičního MHMP na realizaci veřejné zakázky "Šlechtova restaurace, 

2.část; zhotovitel" a k návrhu na úpravu rozpočtu kapitálových výdajů INV v roce 2024  

v kap. 06 

 

  

   TISK:        Z - 12043 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 40         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/24 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro kulturu, památkovou péči 

výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, Nepil 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Pospíšil, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   26 

 

náměstek primátora Pospíšil 

  

k návrhu na poskytnutí dotací hl. m. Prahy vlastníkům památkově významných objektů  

pro rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12242 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/25 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro kulturu, památkovou péči výstavnictví a podporu 

cestovního ruchu ZHMP Wolf 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Pospíšil, který reagoval na diskusní 

příspěvek.  

 

Usnesení bylo přijato. 
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   27 

 

náměstek primátora Pospíšil 

  

k návrhu na poskytnutí dotací v rámci "Programu podpory aktivit integrace cizinců na území 

hl. m. Prahy pro rok 2024 – 2. kolo Ukrajina" 

 

  

   TISK:        Z - 12261 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/26 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl, 

předseda výboru finančního ZHMP Brož 

 

předseda výboru finančního ZHMP Brož – nahlásil střet zájmů 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   28 

 

náměstek primátora Pospíšil 

  

k návrhu na schválení nového znění Stanov Dobrovolného svazku obcí České dědictví 

UNESCO 

 

  

   TISK:        Z - 12174 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/27 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, náměstek primátora Pospíšil, předseda 

výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   29 

 

náměstkyně primátora Udženija 

  

k návrhu na poskytnutí dotací v Programu podpory v oblasti zdravotnictví pro rok 2024 a k 

návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12251 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/28 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   30 

 

náměstkyně primátora Udženija 

  

k návrhu na poskytnutí neinvestiční dotace městské části Praha 1 z rozpočtu vlastního 

hlavního města Prahy a úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12240 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 54         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/29 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci 

civilizačních chorob ZHMP Seidl, radní Kovářík 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   31 

 

náměstkyně primátora Udženija 

  

k návrhu na úplatné nabytí nemovitostí na adrese Korunovační 979/21, 170 00 Praha 7 – 

Bubeneč, z vlastnictví právnické osoby do vlastnictví HMP a úpravu rozpočtu vlastního hl. m. 

Prahy vč. úpravy celkových nákladů investiční akce 

 

  

   TISK:        Z - 12013 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI: 5         ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/30 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   32 

 

radní Klecanda 

  

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024 a poskytnutí 

finančních prostředků na posílení mzdových prostředků pro pracovníky škol a školských 

zařízení zřizovaných hlavním městem Prahou a městskými částmi hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12243 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/31 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 

Brůžek 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   33 

 

radní Klecanda 

  

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024 u škol a školských 

zařízení, zřizovaných hlavním městem Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 12253 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 44         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/32 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   34 

 

radní Klecanda 

  

k návrhu na sloučení příspěvkové organizace Střední odborná škola - Centrum odborné 

přípravy a Gymnázium, s příspěvkovou organizací Středisko praktického vyučování, Praha 5, 

Seydlerova 2451, s účinností od 1.8.2024, s tím, že přejímající organizací, která převezme 

veškerá práva, závazky a majetek, bude příspěvková organizace Střední odborná škola - 

Centrum odborné přípravy a Gymnázium 

 

  

   TISK:        Z - 12085 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/33 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   35 

 

radní Klecanda 

  

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium Čakovice, Praha 9, 

nám. 25. března 100 

 

  

   TISK:        Z - 12163 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/34 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   36 

 

radní Klecanda 

  

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Vyšší odborná škola zdravotnická 

a Střední zdravotnická škola, Praha 4, 5. května 51 

 

  

   TISK:        Z - 12219 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/35 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   37 

 

radní Klecanda 

  

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Akademie řemesel Praha - 

Střední škola technická, se sídlem Zelený pruh 1294/52, Praha 4 

 

  

   TISK:        Z - 12235 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/36 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   38 

 

radní Kovářík 

  

k návrhu na úpravu rozpočtu a poskytnutí účelových dotací městským částem hl.m. Prahy v 

roce 2024 na předfinancování mimořádných výdajů v rámci poskytování pomoci občanům 

Ukrajiny, kteří jsou na útěku před agresí Ruské federace 

 

  

   TISK:        Z - 12277 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/37 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru finančního ZHMP Brož. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   39 

 

radní Kovářík 

  

k návrhu na ponechání nevyčerpaných účelových finančních prostředků poskytnutých 

městským částem hl. m. Prahy z rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v roce 2023 k využití na stejný 

účel v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12315 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 54         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/38 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   40 

 

radní Kovářík 

  

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelových 

investičních dotací městským částem na vrub kapitoly 1016 - MČ – neinvestiční/investiční 

rezervy (UP) v rozpočtu hlavního města Prahy v roce 2024 (transfery v souvislosti 

s výstavbou SOKP 511 a I/12) 

 

  

   TISK:        Z - 12297 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/39 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, předseda výboru finančního ZHMP Brož, 

Scheinherr, radní Kovářík 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   41 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelových 

dotací městským částem hl. m. Prahy  na vrub kapitoly 1016 - MČ - neinvestiční/investiční 

rezervy (UP) v rozpočtu hlavního města Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12244 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   56       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/40 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   42 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelové 

investiční dotace MČ Praha 20 a MČ Praha-Koloděje na vrub kapitoly 1016 - MČ - rezerva 

na spolufinancování projektů EU/EHP (UF) z rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v 

roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12248 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/41 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



29 

 

 

   43 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě č. INO/16/06/000411/2022 o 

poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha-Běchovice v souvislosti s přijetím vratky 

nevyužité části návratné finanční výpomoci od městské části Praha-Běchovice v roce 2023 

 

  

   TISK:        Z - 12189 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/42 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   44 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha - Běchovice z rozpočtu  

hlavního města Prahy v roce 2024  a k úpravě rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12313 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/43 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   45 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha - Slivenec z rozpočtu vlastního 

hlavního města Prahy v roce 2024 a k úpravě rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12263 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/44 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   46 

 

radní Kovářík 

 

k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování a vypořádání projektů z Operačního 

programu Praha - pól růstu ČR v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12150 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   55       PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/45 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   47 

 

radní Kovářík 

 

k úpravě rozpočtu hl.m. Prahy za účelem financování projektů z Operačního programu Praha 

- pól růstu ČR v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12257 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/46 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   48 

 

radní Kovářík 

 

k aktualizaci Seznamu projektů Akčního plánu k Integrované strategii pro ITI Pražské 

metropolitní oblasti pro období 2021 - 2027 - část IROP2 

 

  

   TISK:        Z - 12213 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/47 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   49 

 

radní Mazur 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o partnerství mezi hl.m. Prahou a Pražským inovačním 

institutem v rámci realizace projektu "Prague Smart Akcelerátor+" 

 

  

   TISK:        Z - 12283 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI:  9       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/48 

Materiál uvedl radní Mazur. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP Seidl, Nacher, 

předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací 

ZHMP Rázga, radní Mazur, Kolář 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Tisk byl projednán v pevném čase 17 hodin 

    

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na projednání žádostí o prominutí dluhů (smluvních pokut) uplatněných HMP v 

návaznosti na nepředání pozemků zpět po skončení doby nájmu pro umístění restauračních 

zahrádek 

 

  

   TISK:        Z - 12237 

 

 

 

   50 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na využití předkupního práva ke stavbě č.p. 1659 na pozemku ve vlastnictví hl. m. 

Prahy parc.č. 2364/140 v k.ú. Kobylisy, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 12285 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/49 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, Slabihoudek 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Zábranský, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 51 - 54 

Pro: 46 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   51 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uznání vlastnického práva k pozemku parc. 2395/7 o výměře  224 m2 a pozemku 

parc. č. 2393/12 o výměře 15 m2 v k. ú. Smíchov 

 

  

   TISK:        Z - 12168 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/50 

Materiály pod poř. č. 51 – 54 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   52 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na majetkoprávní řešení - pozemky parc. č. 1538/210, parc. č. 1538/212, parc. č. 

1538/213, všechny v k. ú. Řeporyje, obec Praha, a pozemek parc. č. 611/17 v k. ú. Třebonice, 

obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 11240 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0     

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/51 

Usnesení bylo přijato. 

 

   53 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na schválení uzavření dodatku č. 1 ke kupní smlouvě č. KUP/35/05/019007/2023 

 

  

   TISK:        Z - 12232 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/52 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   54 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky hlavního města Prahy, kterou se mění obecně závazná 

vyhláška č. 55/2000 Sb. hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění 

pozdějších předpisů, svěření správy věci z vlastnictví hlavního města Prahy městské části 

Praha 3 

 

  

   TISK:        Z - 12327 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/53 

Usnesení bylo přijato. 

 

náměstkyně primátora Komrsková – k tisku Z – 11682, který se ještě neprojednával, 

reagoval radní Zábranský 

 

Přestávka od 23,45 do 23,55 hodin 

 

   55 

 

radní Zábranský 

 

k oznámení záměru městské části Praha 4 na prodej věci z vlastnictví hlavního města Prahy, 

svěřené do správy městské části Praha 4, pozemku v k.ú. Nusle, předloženého podle 

ustanovení § 18 odst. 1 písm. d) obecně závazné vyhlášky č. 55/2000 Sb. hl.m. Prahy, kterou 

se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů 

 

  

   TISK:        Z - 11682 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                      PRO:  38        PROTI: 4         ZDRŽEL SE: 10    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/54 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupila Marta Lehmanová – občanka ZHMP. 

 

V diskusi vystoupil radní Kovářík. Poté vystoupila Marta Lehmanová – občanka HMP. 

Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Hušbauer, Čižinský, Tylová, radní Mazur, 

Kordová Marvanová, náměstkyně primátora Komrsková, Zelenka, Drápalová, předseda 

výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP Seidl, předseda výboru 

pro správu majetku ZHMP Benkovič, Nepil  
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Procedurální návrh člena ZHMP Zelenky – udělit slovo ještě občanům k argumentům, 

které byly součástí diskuse členů ZHMP 

Pro: 44 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Podruhé vystoupila Marta Lehmanová – občanka ZHMP. 

 

Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Zábranský, předseda výboru pro 

dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek, Freitas Lopesová 

 

Procedurální návrh náměstkyně primátora Komrskové na přerušení projednávání tohoto 

bodu a jeho odložení na příští jednání ZHMP 

Pro: 24 Proti: 0 Zdr. 4 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Projednání tisku bylo předřazeno: 

   56 

 

radní Zábranský 

 

k oznámení záměru městské části Praha 18 na prodej věcí z vlastnictví hlavního města Prahy, 

svěřených do správy městské části Praha 18, spoluvlastnického podílu k padesáti šesti 

bytovým jednotkám ve čtyřech bytových domech v k.ú. Letňany, předloženého podle § 18 odst. 

1 písm. a) obecně závazné vyhlášky č. 55/2000 Sb. hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut 

hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů 

 

Tisk stažen dne 14. 9. 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11351 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům pod poř. č. 57 - 62 

Pro: 42 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   57 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 5007 v k. ú. Smíchov za účelem rekonstrukce - 

manipulační kolej pro mechanismus údržby tratě Praha – Smíchov 

 

  

   TISK:        Z - 11888 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/55 

Materiály pod poř. č. 57 - 62 uvedl radní Zábranský. 

 

Ve společné diskusi k tiskům vystoupil David Hájek – místostarosta MČ Praha 15. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   58 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 4471/20 o výměře 36 m2 v k.ú. Strašnice 

 

  

   TISK:        Z - 12169 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/56 

Usnesení bylo přijato. 

 

   59 

 

radní Zábranský 

 

úplatné nabytí části pozemku parcelní číslo 743/1 v k.ú. Komořany, úprava rozpočtu vlastního 

hlavního města Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 11551 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/57 

Usnesení bylo přijato. 
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   60 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 4943/3 v k. ú. Smíchov, obec Praha z vlastnictví 

společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12125 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/58 

Usnesení bylo přijato. 

 

   61 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí částí pozemku parc.č. 610/1 v k.ú. Velká Chuchle z vlastnictví 

fyzické osoby do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11930 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/59 

Usnesení bylo přijato. 

 

   62 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 2/2, jehož součástí je stavba č.p. 323, do 

vlastnictví hl. m. Prahy v k.ú. Horní Měcholupy, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 11958 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/60 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 63 - 68 

Pro: 52 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   63 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí s omezujícími podmínkami po dobu 10 let pozemku parc.č. 

816/19 v k.ú. Kunratice 

 

  

   TISK:        Z - 12090 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/61 

Materiály pod poř. č. 63 - 68 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   64 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí s omezujícími podmínkami po dobu 10 let pozemků parc.č. 

807/35, 818/23, 818/25, 2339/45 a 2339/111 v k.ú. Kunratice 

 

  

   TISK:        Z - 12091 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 54         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/62 

Usnesení bylo přijato. 

 

   65 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí chodníků, 8 ks parkovacích stání, 3 ks svislého dopravního 

značení, vodorovného dopravního značení a pozemků parc. č. 1838/99, parc. č. 1838/100, 

parc. č. 1838/133 a parc. č. 1838/134 vše v k. ú. Košíře, obec Praha, z vlastnictví společnosti 

YIT Stavo s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12126 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   51       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/63 

Usnesení bylo přijato. 
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   66 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků parc.č. 1837/211 a parc.č. 1837/212 v k.ú. Ruzyně s 

omezujícími podmínkami na dobu 10 let z vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit 

s majetkem státu Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12182 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/64 

Usnesení bylo přijato. 

 

   67 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 30 ks sloupů veřejného osvětlení, kabelového vedení a 

zapínacího místa v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, z vlastnictví společnosti Konhefr 

Počernice s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12133 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/65 

Usnesení bylo přijato. 

 

   68 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí chodníku a pozemku parc. č. 1342/851 v k. ú. Jinonice, obec 

Praha, z vlastnictví společnosti DIFESA a.s. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12144 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/66 

Usnesení bylo přijato. 

 

 



40 

 

 

   69 

 

předsedové výborů ZHMP 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

  

   TISK:        Z - 12365 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  1        ZDRŽEL SE: 0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 14/67 

Úvodem vystoupil primátor hl. m. Prahy. Následně vystoupil předseda výboru pro 

národnostní menšiny ZHMP Knitl. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

 

1  Z-12301 k zahraničním pracovním cestám členů 

Zastupitelstva hlavního města Prahy 

  

primátor  

hl.m. Prahy  

2  Z-12265 o proplácení náhrady mzdy a výdělku ušlého v 

souvislosti s výkonem funkce neuvolněného člena 

Zastupitelstva hl. m. Prahy v roce 2023 

 

primátor  

hl.m. Prahy 

 

3  Z-12330 k Informativní zprávě o plnění úkolů vyplývajících z 

usnesení Zastupitelstva hl.m. Prahy 

primátor  

hl.m. Prahy 

 

4  Z-12304 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným dopadem 

na dopravu  

I. náměstek 

primátora   

Hřib 

 

 

5  Z-12307 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

v roce 2024 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a k úpravě rozpočtu běžných 

výdajů v kap. 0416 v roce 2024 u škol a školských 

zařízení, zřizovaných hlavním městem Prahou a u 

škol a školských zařízení, zřizovaných městskými 

částmi hlavního města Prahy 

radní Klecanda 
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6  Z-12309 k úpravě rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v 

roce 2024 v kap. 0416 v souvislosti s poskytnutím 

účelových neinvestičních transferů ze státního 

rozpočtu z MŠMT 

 

radní Kovářík 

7  Z-12302 Informace za období od 19. dubna 2024 do 22. 

května 2024 o provádění hloubkových auditů v 

návaznosti na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy 

ke kauze Dozimetr a usnesení Zastupitelstva hl. m. 

Prahy č. 1/30 z 24.listopadu 2022 a informace k 

trestnímu oznámení „Lysolaje“ 

 

radní Zábranský 

8  Z-12316 Zpráva o činnosti Výboru pro zdravotnictví a 

prevenci civilizačních chorob ZHMP za rok 2023 

 

předseda Výboru 

pro zdravotnictví a 

prevenci 

civilizačních 

chorob ZHMP 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Odpověď na výzvu p. Kefurta - adresované Radě HMP a Zastupitelstvu HMP za zachování 

přírody v Troji 2024 – k zastavění opuštěné zahrádkářské kolonie v Troji – ulice Nad 

Trojou 

(sekretariát náměstka primátora Hlaváčka) 

 

Odpověď na výzvu skupiny občanů- adresované Radě HMP a Zastupitelstvu HMP za 

zachování přírody v Troji 2024 – k zastavění opuštěné zahrádkářské kolonie v Troji – ulice 

Nad Trojou 

(sekretariát náměstka primátora Hlaváčka) 

 

Odpověď na petici ze dne 29. 2. 2024za nezastavění náměstí Miloše Formana (za petiční 

výbor Tomáš Bajusz) 

(sekretariát náměstka primátora Hlaváčka) 

 

Petice za Letiště Praha Letňany 

(Ing. Pavel Holka, *****) 

 

Žádost o pozastavení usnesení Rady HMP č. 747 ze dne 29. 4. 2024 (k návrhu na 

projednání žádostí o prominutí dluhů (smluvních pokut) uplatněných HMP v návaznosti na 

nepředání pozemků zpět po skončení doby nájmu pro umístění restauračních zahrádek) 

(HOTELTYP, a.s., Žaneta Marko, členka správní rady) 

 

Žádost o okamžité zrušení plánu na výstavbu nového ústavního pavilonu v areálu Domova 

se zvláštním režimem Krásná Lípa v Ústeckém kraji a současně zajistit vznik obdobné 

kapacity komunitních sociálních služeb v Praze 

(za petiční výbor Jan Paleček) 
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K jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy – bod jednání Z – 12281 – vysokorychlostní trať 

(VRT)  

(Český svaz ochránců přírody – Martina Kišelová) 

 

 

 

Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 14/1 až č. 14/67 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

 

Primátor hl. m. Prahy zakončil jednání tohoto 14. zasedání v 0,51 hodin. 

 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

 

Jiří Ptáček 

 

 

 

 

MgA. Kamila Matějková 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 29. 5. 2024 


